

ONLINE

Students' concert of the Thai-Russian Universities

March 1st, 2021, 14:00 Moscow time

Программа студенческого концерта русско-тайландских университетов The program students' concert of the Thai-Russian Universities

1. Welcoming speech of the rector of Unecon Igor Maksimtcev.
Приветственное слово ректора СПбГЭУ И.А. Максимцева.
2. Mr. Parikesit Tanudjaja, a student from the Department of Music Performance, The Assumption University of Thailand's, Faculty of Music.
Парикесит Тануджаджа, студент факультета музыкального исполнительства, Assumption университета Таиланда.
3. The creative collective Siberian Federal University, the folk-dance ensemble "the Expanse", the Concert medley. Choreographer Evgeny Smolin.
Творческий коллектив СФУ, ансамбль народного танца «Раздолье», Концертное попури. Хореограф Евгений Смолин.
4. Assol's song from the musical "Scarlet Sails" (M. Dunaevsky) by a 2-nd-year master's student at the Institute of Fine Arts of the Moscow Pedagogical State University, Valeria Kedrovskaya.
Песня Ассоль из мюзикла «Алые паруса» (М. Дунаевский) в исполнении студентки 2 курса магистратуры Института изящных искусств МПГУ Кедровской Валерии.
5. The song "Kiss" (Tom Jones) by the 1-st year student of the Institute of Fine Arts of of the Moscow Pedagogical State University, Artur Gokchyan.
Песня «Поцелуй» (Том Джонс) в исполнении студента 1 курса Института изящных искусств МПГУ, Артура Гокчяна.
6. Jazz band Moscow Pedagogical State University. Band leader – teacher of the Faculty of Musical Art of the Institute of Fine Arts of the Moscow State Pedagogical University, Konstantin Rybin.
Джаз-бэнд МПГУ. Руководитель – преподаватель Факультета музыкального искусства Института изящных искусств МПГУ, Константин Рыбин.
7. Thai Traditional Dancing – Siam University.
Тайский традиционный танец от университета Siam.
8. The song "Reflection" from the film Mulan, by Sofia Pekareva, a student of the St. Petersburg State University of Economics (Unecon).
Песня «Отражение» из фильма Мулан, в исполнении Софьи Пекаревой, студентки СПбГЭУ.
9. Mussorgsky Jazz Orchestra, the song "Tweet Tweet" (Neal Hefti), Self-isolation version, Band leader – Sergey Bogdanov, by students Saint-Petersburg College of music M. P. Mussorgsky– Saxophones: Polina Ilyina (solo), Victoria Lomeiko, Egor Tokarev, Ivan Petrov, Serge Bogdanov, Trumpets: Sergei Jakushkin, Andrei Sereda (solo), Andrei Selivanov, Art Tarakanow, Trombones: Makar Makarov, Aleksandr Shustik, Nikita Maliakin, Rhythm Section: Aleksandra Sidorenko, Michael Ignatiev, German Gau, Maria Konosova.

Students' concert of the
Thai-Russian Universities

March 1st, 2021, 14:00 Moscow time

Students' concert of the
Thai-Russian Universities

March 1st, 2021, 14:00 Moscow time

Students' concert of the
Thai-Russian Universities

March 1st, 2021, 14:00 Moscow time

Students' concert of the
Thai-Russian Universities

March 1st, 2021, 14:00 Moscow time

Мусоргский Джаз Оркестр, с композицией «Твит Твит» (Нил Хефти), версия самоизоляция, Руководитель – Сергей Богданов, в исполнении студентов Санкт-Петербургского музыкального училища им. М.П. Мусоргского – Саксофоны: Полина Ильина (соло), Виктория Ломейко, Егор Токарев, Иван Петров, Сергей Богданов, Трубы: Сергей Якушкин, Андрей Середа (соло), Андрей Селиванов, Арт Тараканов, Тромбоны: Макар Макаров, Александр Шустик, Никита Малякин, Ритм-Секция: Александра Сидоренко, Михаил Игнатъев, Герман Гау, Мария Коносова.

10. Students of the Vaganova Academy of Russian Ballet with a ballet number “Soaring” under the composition “Ave Maria” (D. Caccini).

Студенты Академии Русского балета имени А. Я. Вагановой, с балетным номером «Парящие» под композицию «Аве Мария» (Д. Каччини).

11. The composition “Libertango” (A. Piazzolla), by Anastasia Klen and Ulyana Guseva, students of the Saint-Petersburg College of music N.A. Rimsky-Korsakov.

Композиция «Либертанго» (А. Пьяццолла), в исполнении Анастасии Клен и Ульяны Гусевой, студенты Санкт-Петербургского музыкального училища имени Н. А. Римского-Корсакова.

12. The song “Highway to Hell” by AC/DC, by Margarita Vorster, a student of Novosibirsk State University.

Песня группы AC/DC «Дорога в ад», в исполнении Маргариты Ворстер, студентки Новосибирского государственного университета.

13. Serd (Nora Crown) – Presented by students Prince of Songkla University.

Серд (Нора Краун), в исполнении студентов Prince of Songkla University.

14. Ballet “The Nutcracker”, Act III with insert variations performed by students of the Vaganova Academy of Russian Ballet: Pagan - Vladislav Bashmakov, Doll - Elena Lyskova, Negro - Daniele Bruno (Italy), Spanish dance: Valeria Kharitonova, Jaime Almaraz, Oriental dance: Mara-Antonia Tudosi (Romania) - solo Four girls: Maria Grigorieva, Taisiya Zvereva, Daria Dudar, Anastasia Krasnoshchekova, Chinese dance: Pinya Rissanen (Finland), Go Minakami (Japan), Trepak: Polina Zaitseva, Anastasia Voloshko, Nikita Zakharov, Denis Kolesnikov, Classical trio: Natalie Furman, Yasmin Aziz, Mark Oschepkov.

Балет «Щелкунчик», III акт со вставными вариациями в исполнении студентов Академии Русского балета имени А. Я. Вагановой: Паяц - Владислав Башмаков, Куколка - Елена Лыскова, Негр - Даниэле Бруно (Италия), Испанский танец: Валерия Харитоновна, Хайме Альмараз, Восточный танец: Мара-Антония Тудоси (Румыния) - соло Четверка девушек: Мария Григорьева, Таисия Зверева, Дарья Дударь, Анастасия Краснощёкова, Китайский танец: Пинья Риссанен (Финляндия), Го Минаками (Япония), Трпак: Полина Зайцева, Анастасия Волошко, Никита Захаров, Денис Колесников, Классическое трио: Натали Фурман, Ясмин Азиз, Марк Ощепков.

15. Solo piano from “The Nutcracker” (P. Tchaikovsky), by Vitaly Petrov is a 17-year-old pianist from St. Petersburg, winner of many international competitions and a scholarship holder of the International Charitable Fund of Vladimir Spivakov.

Соло на фортепиано «Щелкунчик» (П. И. Чайковский), в исполнении Виталия Петрова – 17-летнего Петербургского пианиста, лауреата многих международных конкурсов, стипендиата Международного Благотворительного фонда Владимира Спивакова, солиста Санкт-Петербургского Дома музыки.

16. Song “Stand up for Love” sang by Warunrach Techawongwattana, student of Music and Performing Arts College, Siam University.

Песня «Встань за любовь», в исполнении Варунрах Текавонгваттаной, студентки Колледжа музыки и изобразительных искусств, университета Siam.

